
Ringsted, den 22. april 2023  

  

Referat skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 18. april kl. 18.00-20.00  

Formøde for forældredelen kl. 17.30 

Afbud fra: 

 

Kl.18.30-19.00  Formøde forældre 

Punktet vedrører:    

Indstilling:  Drøftelse. 

Referat:    

Punkt 1  Godkendelse af referat og dagsorden  

Punktet vedrører:  Godkendelse af dagsorden til dagens møde.  

Indstilling:  Godkendelse. 

Referat:   Dagsorden blev godkendt 

Punkt 2  Valg af formand (formænd) (forpersoner) noget …. 

Punktet vedrører:  Der skal vælges en formand 

Indstilling:     

Referat:  Der var nogle gode forsøg på at overtale hinanden til at stå på posten, hvor vi andre 

står lige bag ved og har opgaverne fordelt mellem os. Der blev efterspurgt et 

dybdegående skriv for hvad det indebærer og Nicholas udspecificerer.  

Heidi blev dagens helt og tog posten – Der blev klappet. 😊 

 

OBS: Håndbog for skolebestyrelsesmedlemmer blev efterspurgt (igen) 

Punkt 3  Den gode historie  

Punktet vedrører:  Den gode fortælling fra skolen. Alle byder ind.  

Indstilling Orientering 

Referat:  Heidi meldte sig som formand. 

 

Vi er glade og stolte over at få skænket alle midlerne til ”vores børn” og det 

kompetenceløft der skal ske af medarbejderne. 

Der er blevet talt om de tre pejlemærker med medarbejderne og nu skal der 

afholdes møde med Absalon. 

 

Søn gået alene hjem – Yay. 

 

SFO: Der er en ny pædagog ansat som snart er færdig, han arbejder bl.a. med 

klubområdet og er fra Slagelse.   

Punkt 4  Meddelelser fra ledelsen 

Punktet vedrører:  Proces bl.a. med afskedigelser 

Indstilling:  
 

Referat:  Der er skrevet en proces om afskedigelser. Der kom en udmelding hvor forældre 

ville have udpenslet hvad det var. Svaret blev NEJ.  

 

Børnene taler. De føler nok de er blevet hørt nu. Det er en balance mellem at lytte 

og tage dem alvorligt og ikke bare fordi de har set sig sur på nogen. 

 



Der er brugt tid på overlevering med børnehaverne. Det har været et meget grundigt 

arbejde der har ført til 4 grupper.  

 

Elevrådet kommer med næste gang. De er stolte over madboden kommer på prøve i 

spisefrikvarteret d. 4., 11., 12., 25., 26. maj og 1. og 2. juni. Det er mellemtrinnet 

der starter (4, 5. og 6. klasse) og der skal betales kontant. Der kan senere arbejdes 

hen imod klubkort  

Der var lidt tale om børneprojekter som fx store bagedag.  

 

Der er naturfagsfestival i uge 19 d. 11. maj – Her skal der også betales kontant. 

Punkt 5  Evaluering af kontaktforældremødet 

Punktet vedrører:  
 

Indstilling:  
 

Referat:  Umiddelbart gik det godt og der kom nogle gode emner op. Der var en forælder der 

mente at det var det samme igen. Der var ikke et særligt stort fremmøde. 

Måske mellemtrinnet ikke havde interesse, hvilket også kan ses på fremmødet til 

arbejdsdagen. 

Punkt 6  Planlægning af arbejdsdagen  

Punktet vedrører:  

Indstilling:    

Referat:  Der skal stilles hvide pavilloner op. 

Der er tilmeldt 106 til arbejdsdagen og 89 til spisning (tallet vil nok ændre sig lidt i 

ugen op til) 

Martin købmand (Rema1000 Kasernevej) sponsorerer pølser, brød, dyppelse 

sodavand og vand. Vi vil derfor købe det resterende hos ham samt takke ham på 

Facebook og evt. hænge banner op eller Rema1000 flag.  

10 paller fra Davidsen. Ruller og pensler Colourplus. 

Der stilles skraldespande op.  

 

Arbejdsopgaver: 

Tømrer – Nicholas 

Have – Jette 

Maler – Michael og Kasper 

 

Vi skal bruge haveredskaber og vil høre om nogen kan medbringe. Vi kan bruge 

hvide labels til at navnemærke de medbragte redskaber. 

 

Infovæggen bliver samlingspunktet for uddelegering, redskaber og mad.     

Punkt 7 Dato og indhold til kontaktforældremøde med indholdet - Vores børn! 

Punktet vedrører:  Drøftelse og godkendelse 

Indstilling:  

Referat Valdeholdet ~ ”Vores børn” vil vi gerne kalde inklusionsprojektet.  

- Indskolingen det 1. år og derefter mellemtrinnet.  

- Der bliver talt om hvordan forældregruppen mærker projektet. Nicholas 

svarer at de ikke rigtig kommer til at mærke det, da det er mere internt. 

- Der skal gerne komme ikke så meget uro og et bedre læringsmiljø.  

- Nicholas slår fast, at valdeklassen ikke bliver lukket. 

- Børnene skal starte i skole først og så meldes det ud på et temamøde i 

september. 

- Temamøde skal ligge efter forældremøde, så kontaktforældrene kan 

henvise til temamødet.  

TEMAMØDE D. 18. SEPTEMBER KL. 18:00-19:30 for indskolingen 



 

- KF-møde i oktober, hvor lederne finder dato.  

 

- Nicholas vil inkorporere ”punkter til kommende møder” i møde dagsorden-

skabelonen 

Punkt 8 Eventuelt 

Punktet vedrører:   

Indstilling:  

Referat Der kan være meget lange mailtråde. Hvert møde skal have hver sin mailtråd.  


